
 
 

Střední průmyslová škola Emila Kolbena Rakovník, příspěvková organizace 
 

 
Zápis ze zasedání školské rady konaného dne 23.10.2023 

 
 
Přítomni: Antonín Merhaut, Kamila Cusacková, Mgr. Barbora Knotová Vaicová, Bc. Petr Lelovski, 

Ing. Bc. Ivana Žižková 

Hosté: RNDr. Jan Jirátko 

 

Program jednání: 

1. schválení programu zasedání 

2. schválení zapisovatele 

3. schválení výroční zprávy školy za školní rok 2022/2023 

4. vzdání se funkce členky rady – Kamila Cusacková 

5. informace ředitele školy o přípravě dolňovacích voleb 

6. informace ředitele školy k zapojení školy do projektů  

7. diskuze 

 

Ad 1.  Jednání bylo zahájeno v 16:05. Ředitel školy přivítal přítomné, předseda školské rady 

navrhl program jednání.  

 Doplnění programu: nebyl vznesen návrh 

 Pro: všichni členové školské rady   

 Program jednání byl schválen.  

 

Ad 2.  Za zapisovatele byl navržen Jan Jirátko.  

 Pro: všichni členové školské rady  

 Zapisovatelem byl zvolen ředitel školy.   

 

Ad 3. Ředitel školy seznámil členy rady s výroční zprávou rady za uplynulý školní rok.  

Výroční zpráva byla v předstihu zaslána členům rady. 

Předseda školské rady poté navrhl výroční zprávu schválit, a to bez výhrad.  

 Pro: všichni členové školské rady 

 

Ad 4. Členka školské rady Kamila Cusacková oznámila, že se vzdává funkce členky školské rady 

k dnešnímu dni. Důvodem je dosažení zletilosti jejího syna. 



 Členové školské rady vzali tuto informaci na vědomí.  

 

Ad 5. Ředitel školy informoval přítomné o přípravě doplňovacích voleb do školské rady. Do 

přípravného výboru jmenoval Ing. Jindřišku Kopřivovou, Mgr. Terezu Kýnovou a Mgr. 

Terezu Provazníkovou. 

 Volby se uskuteční v měsíci listopadu 2023. Volen bude člen rady za zletilé žáky a člen 

rady za zákonné zástupce nezletilých žáků. 

 

Ad 6. Ředitel školy informoval členy rady o zapojení školy do současných a nových projektů: 

• Erasmus+ FEEL 

• Odborné vzdělání – cesta k úspěšné budoucnosti 

• Implementace dlouhodobého záměru – moderní a kreativní školy ve Středočeském kraji 

• Inovace ve vzdělávání 2024 

 

Ad 7. Diskuze 

• předseda školské rady informoval o možnosti zapojení do projektu v oblasti odpadového 

hospodářství – pokračují konzultace k projektu, možné zapojení ČZU 

• I. Žižková se dotázala na možnost besedy k tomuto tématu  předseda odpověděl: bude 

možná 

• pilotní projekt k odpadům – 3 střední školy: SPŠEK, ISŠ Rakovník, GZWR 

• P. Lelovski: možné uplatnění problematiky v soutěži Hackathon – v prosinci 

• B. Knotová Vaicová: koš před budovou by mohlo zaplatit město  

 

Předseda školské rady ukončil jednání v 16:39. 

 

Podpisy přítomných:  

Antonín Merhaut ..........................................................................................  

Kamila Cusacková .......................................................................................  

Bc. Petr Lelovski ..........................................................................................  

Mgr. Barbora Knotová Vaicová 

Ing. Bc. Ivana Žižková .................................................................................  

 

jako host:  

 

RNDr. Jan Jirátko  .......................................................................................  


